

Title (en)

Men's underpants

Title (de)

Herrenunterhose, insbesondere Slip

Title (fr)

Sous-vêtement masculin, en particulier slip

Publication

**EP 0787438 A2 19970806 (DE)**

Application

**EP 96106879 A 19960502**

Priority

DE 29601836 U 19960203

Abstract (en)

Front part (2), back part and waistband (4) form underpants, particularly slip, with a transverse opening (14) in the middle of the front part, positioned so that the upper edge of the opening is formed by the waistband. Preferably the lower edge (15) of the opening is curved in an arc shape, so that the opening is approximately the shape of a circular segment. The lower edge may be reinforced with elastic, with an elastic tape included. Front and back parts of the slip are preferably of an elastic knitted or woven material.

Abstract (de)

Bei einer Herrenunterhose, insbesondere einem Slip (1), aus einem Vorderteil (2), einem Rückenteil (3) und einem Taillenbund (4) ist der Eingriff als quer verlaufende Öffnung (14) mittig im Vorderteil (2) so angeordnet, daß der obere, im wesentlichen horizontal verlaufende Rand der Öffnung (14) durch den Taillenbund (4) gebildet und der untere Rand (15) der Eingriffsöffnung (14) etwa bogenförmig gekrümmmt ist. Hierdurch wird erreicht, daß die im wesentlichen vertikal wirkenden Kräfte aus der Stützung der Geschlechtsteile um die Eingriffsöffnung (14) herum schräg in Richtung der Pfeile (16) nach beiden Seiten in den Bund (4) eingeleitet werden, wodurch sich sowohl Bewegungsfreiheit als auch Tragekomfort erhöhen. <IMAGE>

IPC 1-7

**A41B 9/02**

IPC 8 full level

**A41B 9/02** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A41B 9/02** (2013.01)

Citation (applicant)

DE 8812345 U1 19900201

Cited by

DE20319360U1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

**EP 0787438 A2 19970806; EP 0787438 A3 19980107; EP 0787438 B1 20000802;** AT E195058 T1 20000815; DE 29601836 U1 19960314; DE 59605675 D1 20000907; ES 2150042 T3 20001116; GR 3034658 T3 20010131; NO 961874 D0 19960509; NO 961874 L 19970804; PT 787438 E 20001229; TW 339557 U 19980901

DOCDB simple family (application)

**EP 96106879 A 19960502;** AT 96106879 T 19960502; DE 29601836 U 19960203; DE 59605675 T 19960502; ES 96106879 T 19960502; GR 20000402348 T 20001023; NO 961874 A 19960509; PT 96106879 T 19960502; TW 85219059 U 19961210